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Møtereferat 

 
 

 
Møtedato: 
Sted: 

10.4.2012 
på Travbanen 

Referent: Merete Johansen 

Tilstede: Anita, Inger Louise, Marion, Merete, Kalle – Frafall: Gjøran og Frode 

Distribusjon: Bodø Travlag, NNTF 

Ref.nr 05/12 

 
Agenda 

 
Sak 1 Godkjenning av forrige referat 

Sak 2 Økonomi 

Sak 3 Treningsliste – Løpskomite 

Sak 4 Hestens Dag 

Sak 5 Forberedelser DNTs generalforsamling 

Sak 6 Kommende arrangmenter 

Sak 7 Eventuelt 

 
 
Aksjonsliste 
 

Saksnr Aksjon Ansvarlig Frist 

23/12 Referat godkjent og publisert  
Merete 

 
fortl 

24/12 Økonomi 
 
Status økonomi v/Inger Louise 

 Dårlig med likviditet  

 Fjorårets treningsavgift purres pr tlf – Inger Louise lager 
oversikt 

 Årets treningsavgifter sendes ut – bet frist 31.4 – styret 
kvalitetssikrer liste før den går ut. 
 

 Videre investeringer: 

 Status søknader – Bodø fikk avslag på alle søknader. De andre banene i 
Nord-Norge er prioritert. NNTF lover avklaring og bistand for å skaffe 
midler til videre utvikling i Bodø. 

 
Sponsorpakker/jobb 2012 v/Merete 

 Avtale med Avisa Nordland og Eiendomsmegler1 er ok 

 Ingen større avtaler er solgt foreløpig.  

 Sponsorpakke sendt ut til medlemmer – ingen har pt solgt 
noen. Et par på vei inn – vi sender ut påminnelse. 
 

Hestens dag 2012 – søknad om midler sendt til NNTF 27.3 – resultat? 
 
Status Prosjekt/anlegg (Info fra AS’et): 
Ferdigstillingsattest fra Bodø kommune er mottatt – HURRA; skrent ble 
etter mye frem og tilbake godkjent. Dette betyr klart for 100% 
avslutning av prosjekt ift DA Bodø 
 
Det jobbes med ferdigstilling av publikumsbygg – dette skal være klart 

 
 
 
 
Inger L 
 
Styret 
 
 
 
 
NNTF 
 
 
 
 
 
 
Merete 
 
Merete 
 
 
 
 
 
 
 
Inger L 
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til 1.5. Trappene monteres så snart maling er fullført. Inger Louise 
bestiller montering siste uka i april. 
 
Påsælingsbokser – Kontrakt inngått med Kallan Bygg. 20 stykk skal opp 
før 20.5. Såle støpt, all jobb er inkludert i tilbud. 
 
Grillhytta – byggetillatelse ok – såle støpt – flytting må planlegges. 
Gjøres etter telerestriksjoner er opphevet.  

 

 
 
 
Inger L 
 
 
Inger L 

25/12 Treningsliste på nett: 
Når kan vi ha denne klar? Samtidig som liste over innbetalinger – ref 
24.12 

 

 
Marion 

 

26/12 Funksjonærer: 
Styret i NNTF er nå pålagt å søke om disp for å lette på kravene under 
RPK kjøring. Hovedfunksjonærkurs som var planlagt ble avlyst. Det gjør 
ikke saken enklere.  
 
Vi avventer behandling av sak i NNTF 
 
Løpskomite: Er nedsatt og lagde innspill til DNT/Totonor til kjøring 20.5 – 
ble ikke tatt til følge. Styret tar opp saken med Totonor/DNT. Må være 
mulig å få gitt innspill/råd i forhold til lokale forhold og ønsker til løp. 
 

 
 
 
 
NNTF 
 
 
Merete 

 
 
 
 
Asap 
 
 
11.5 
 
 
 

22/12 Forberedelser generalforsamling DNT 
Merete reiser som delegat til generalforsamling i Oslo helgen 28. 
 

 
Merete 

 

23/12 Kommende arrangementer 

 Møte med Totonor ang. V5 kjøringer i 2012 – går 11.4 – 
Merete/Anita og Inger Louise stiller 
 

 Konfirmantene skal på travbanen og kjøre tandem 29.4 – 30 stk 
14 åringer får teste travsport for første gang – Merete må skaffe 
hester og lage opplegg. 
 

 Hestens dag – m/regional premiekjøring og lokalkjøring 1.5, 
avhenger av søknad som er sendt til NNTF. Nytt møte avholdes 
om denne går inn. 
 

 V5 løp – årets første med lokalt kickoff Folkehesten 20.5 
 

 
 

 

24/12 Eventuelt: 
Bruk/drift av travbanen hittil: 
Vi har i vinter gjort et ærlig forsøk på å ha sommerbane hele 
vintersesongen. Vi har lært mye – er ikke helt fornøyd med hvordan 
banen har vært men vi har fått max ut av det budsjettet vi har på drift. Vi 
fikk sent kjøpt inn fres for å «hive» snøen av banen for å unngå vann nå 
når snøen skal smeltes, vi fikk sent anskaffet strøer for å spre salt. Med 
disse to redskapene står vi bedre rustet til neste år. Det skal gjøres en 
endelig evaluering før neste vinter for å vurdere hva vi gjør neste år. 
Det legges ut en sak på hjemmesiden ang dette 
 
Det er innrapportert noen tilfeller av trening på banen utenom 
åpningstidene, dette skal ikke forekomme – vil bli tatt opp direkte med 
dem det gjelder.  
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Rikstoto Direkte: 
DNT/NR har foreslått å kutte ut Rikstoto Direkte sendinger på 3 av 
kjøringene i Bodø og kjøringen i Tromsø. Dette er håreisende i en region 
under oppbygging. Merete har sendt innspill og bedt om at forbundet tar 
opp saken. Denne følges opp tett. 
 

 
 
 
 
NNTF/ 
Totonor 

 
 

Dersom det er uklarheter eller kommentarer til referatet, vennligst ta kontakt med referent innen 3 dager. Dersom 
tilbakemelding ikke er gitt innen angitt tidspunkt, er referat med innhold å betrakte som akseptert. 

 
 
 
 
 
 
 
 


